

## 公司捐款表格 Donation Form

此表格只適用於捐款支持「第三十一屆綠色力量環島行」而不派出隊伍參賽的公司／機構

This form is for corporations / organisations that support The 31<sup>st</sup> Green Power Hike by donation only without team participation.

Name of Corporation / Organisation (English) :

所屬公司／機構名稱（中文）：

聯絡人姓名 Contact Person's Name :

(小姐 Miss / 女士 Ms / 先生 Mr)

電話 Tel :

電郵 E-mail :

填上的公司／機構中英文名稱將刊登在活動後的鳴謝啓事上

The Chinese and English names of the corporation / organisation filled will be used for acknowledgement after the event on newspapers and Green Power's website.

### 捐款詳情 Donation

捐款金額 Donation Amount :

港幣 HK\$5,000     港幣 HK\$10,000     其他 Other Amount: HK\$

銀行名稱 Bank Name :

支票號碼 Cheque No. :

### 電子免稅收據 E-Tax-deductible E-Receipt

捐款港幣 100 元或以上可獲電子免稅收據 Tax-deductible E- receipt will be issued for donation of HK\$100 or above.

電子免稅收據抬頭 Tax-deductible receipt to be issued to :

收取收據電郵地址 Email Address for receiving E-receipts :

### 捐款方法 Donation Method

- 只接受劃線支票，支票抬頭請寫上綠色力量
- 支票**必須**連同此捐款表格一併遞交，信封面請註明「第三十一屆綠色力量環島行」
- 捐款及捐款表格最遲可於 2024 年 2 月 29 日交回本會
- 電子免稅收據將於 2024 年 3 月 15 日發出

- We only accept donations by crossed cheques payable to **Green Power Ltd.**
- Crossed cheques **MUST BE** handed in together with this donation form. Please write "The 31<sup>st</sup> Green Power Hike" on the envelope.
- Donation, together with this donation form, could be submitted no later than **29 February 2024**.
- E-receipts will be mailed out on **15 March 2024**.

可自行影印此捐款表格 Photocopies of this form are accepted.